



REGULAMIN KLUBU MALUCHA

1. Kącik Zabaw jest przeznaczony dla Gości HOTELU SALTIC
2. Zabawki przeznaczone są dla dzieci w wieku od 0 do 12 lat. Dzieci do lat 4 mogą przebywać na terenie Sali Zabaw wyłącznie pod opieką i w obecności Opiekuna. Dzieci powyżej 4 lat mogą przebywać w Sali Zabaw samodzielnie wyłącznie za zgodą i na odpowiedzialność Opiekuna.
3. Za bezpieczeństwo dzieci znajdujących się w hotelu i tym samym kąciku odpowiedzialność ponoszą Opiekunowie. HOTEL SALTIC nie ponosi odpowiedzialności za szkody i nieszczęśliwe wypadki mające miejsce na terenie Sali Zabaw.
4. Zabrania się wnoszenia zabawek z Sali Zabaw.
5. Z urządzeń znajdujących się na terenie Sali Zabaw należy korzystać zgodnie z ich przeznaczeniem. Za szkody spowodowane przez dzieci odpowiadają Opiekunowie i są oni zobowiązani do naprawy bądź odkupienia uszkodzonych urządzeń lub zabawek.
6. Zabrania się jedzenia, picia, żucia gumy podczas zabawy – grozi to zadławieniem.
7. W trosce o zdrowie naszych najmłodszych Gości zabrania się przebywania w Sali Zabaw dzieci bądź dorosłych, będących nosicielami chorób zakaźnych, infekcji wirusowych i bakteryjnych.
8. Hotel zastrzega sobie prawo do zmiany oferty zajęć i godzin otwarcia Sali Zabaw.
9. Dla zapewnienia dzieciom całkowitego bezpieczeństwa na terenie hotelu zainstalowany jest monitoring.
10. Należy stosować się do uwag personelu hotelu i restauracji. Wszelkie nieprawidłowości należy zgłaszać obsłudze.

**Życzymy dobrej zabawy
Saltic DreamTeam**



ORDNUNG DES KNIRPSCLUBS

1. Nur die Gäste des Hotels Saltic dürfen das Spieleckchen betreten.
2. Die Spielzeuge sind für Kinder im Alter von 0 bis 12 Jahren bestimmt. Kinder unter 4 Jahren dürfen sich im Spielzimmer nur unter Obhut der Erwachsenen aufhalten. Kinder über 4 Jahren halten sich im Spielzimmer alleine nur mit der Zustimmung und auf die Verantwortung deren Betreuer auf.
3. Für die Sicherheit der sich im Hotel aufhaltenden Kinder, einschließlich des Spielzimmers, tragen deren Betreuer die Verantwortung. Das Hotel Saltic haftet für keine Schäden oder Unglücksfälle, die im Spielzimmer geschehen.
4. Aus dem Spielzimmer darf man keine Spielzeuge mitnehmen.
5. All die Geräte im Spielzimmer darf man nur entsprechend ihrer Zweckbestimmung nutzen. Für die von Kindern verursachten Schäden haften deren Betreuer, die verpflichtet sind, die beschädigten Geräte oder Spielzeuge auf ihre eigenen Kosten reparieren zu lassen oder neue zu kaufen.
6. Wegen der Erstickungsgefahr ist es verboten, während des Spielens zu essen, zu trinken und Kaugummi zu kauen.
7. Aus Sorge um die Gesundheit unserer jüngsten Gäste dürfen Kinder und Erwachsene, die Träger von ansteckenden Krankheiten, Virus- oder Bakterieninfektionen sind, das Spielzimmer betreten.
8. Das Hotel behält sich das Recht vor, das Aktivitätsangebot und die Öffnungszeiten des Spielzimmers zu ändern.
9. Aus Sicherheitsgründen wird das Hotelgelände videoüberwacht.
10. All die Instruktionen des Hotel- und Restaurantpersonals muss man strikt befolgen. Jede Unrichtigkeit braucht der Bedienung angemeldet zu werden.

**Wir wünschen Ihnen viel Spaß
Saltic Dream Team**



KIDS CLUB POLICY

1. Kids Club is intended for the Guests of the Saltic Hotel.
2. The toys are intended for children from 0 to 12 years old. Children up to 4 years of age may stay in the Playroom only under the care and presence of an adult. Children over 4 years of age may stay in the Playroom independently only with the consent and responsibility of an adult / parent.
3. The Guardians are responsible for the safety of children staying in the hotel and the same Kids Club. SALTIC HOTEL is not liable for damages and accidents taking place in the playroom.
4. It is forbidden to take toys out of the Playroom.
5. The devices located in the Kids Club should be used in accordance with their intended use. The Guardians are responsible for damages caused by children and they are obliged to repair or buy back damaged devices or toys.
6. It is forbidden to eat, drink or chew gum while playing - it may choke.
7. Out of concern for the health of our youngest guests, children or adults who are carriers of infectious diseases, viral and bacterial infections are not allowed in the Playroom.
8. The hotel reserves the right to change the offer of activities and the opening hours of the Kids Club.
9. Monitoring is installed on the premises of the hotel to ensure complete safety of children.
10. Heed the comments of the hotel and restaurant staff. Any irregularities should be reported to the staff.

**We wish you a lot of fun
Saltic Dream Team**